

# Dagsorden for skolebestyrelsesmøder på Bryrup Skole

**Dato:** 14. januar 2026

**Tid:** 17.00 – 19.30

## SKOLEBESTYRELSEN:

**Formand:** Pernille E. Nybo

**Næstformand:** Rikke Steensgaard

**Forældre:** Stine R. Bengtsson Mette H.U. Urup  
Andreas B. Nielsen Louise K. Eckhoff  
Camilla Damgaard Mørkenborg

**Personale:** Kirsten Bjørnkjær Brian B. Jensen

**Elever:** Melanie Roed Tolstrup  
Mads Rothenberg Qvist

**Ledelsen:** Karen H. Jessen Thomas Jensen  
Susie Berg

**Afbud:** Mette, Melanie og Mads

| Tid   | Punkt                           | Formål med punktet                                                                                       | Referat                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 |
|-------|---------------------------------|----------------------------------------------------------------------------------------------------------|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| 17.00 | Tjek ind                        | Få tømt hovedet og plads til en ny dagsorden                                                             | ...                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     |
| 17.10 | Godkendelse af dagsorden        | At sikre klarhed omkring dagsordenen<br>Der er kommet forslag til ændring, siden dagsorden blev sendt ud | Godkendt                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                |
| 17.20 | <b>Opsamling fra sidste SKB</b> | <b>Info</b>                                                                                              | Forløb gennemgået og afklaret i skolebestyrelsen. Vi er kommet godt videre.<br><br>Det vil vi gøre fremadrettet: <ul style="list-style-type: none"><li>- Have tillid til hinanden.</li><li>- Vi kan have forskellige perspektiver, men vi er et "os".</li><li>- Samarbejde og fremlægge relevante informationer med hinanden.</li></ul> |

|       |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  |                                                                     |                                                                                                                                 |
|-------|----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|---------------------------------------------------------------------|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| 17.35 | <b>Fælles forståelse og konsensus omkring skolebestyrelsens arbejde / en præsentation af mappen der er blevet arbejdet med siden sidste møde:</b>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                | <b>Tilbage melding</b> om mappen giver nemt overblik og er brugbar. | Mappen blev kigget igennem. Den giver et fint overblik, og kan helt sikkert bruges fremadrettet. Mappen medbringes til møderne. |
| 17.50 | <b>Hovedoverskrifter:</b><br>Der kommer i foråret skoleårets planlægning med godkendelse af timeplan.<br>Valg til skolebestyrelsen<br>Der kommer budget, når skolen har modtaget tallene<br><b>Punkter vi selv vælger:</b><br>Princip for skolehjem<br>Udeområdet- kan vi etablere en arbejdsgruppe                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              | <b>Skabe overblik</b>                                               | Hovedoverskrifterne blev gennemgået og eventuelle spørgsmål blev afklaret.                                                      |
| 18.10 | <b>Vi vil gerne arbejde systematisk med skolens principper fremadrettet:</b><br><b>Revidering af princip for skole –</b><br><b>hjemssamarbejdet</b><br>Obs. Meddelelsesbogen<br>Obs. Sammenlægning med trivselspolitikken<br><b>Nyt princip for inklusion:</b><br>Planlægge en god proces for udarbejdelsen<br>Princippet skal skabe gennemsigtighed i forhold til:<br>Det fælles faglige ståsted og det inkluderende læringsmiljø<br>Mellemformer<br>Lokalklasse<br>Mobning<br>Ordblinde<br>AKT indsatser<br>Arbejdet med handleplaner<br><b>Vi husker tilsynsforpligtelsen på alle principper.</b><br>Obs. antimobbestrategien | <b>Orientering fra møde holdt med forældrerepræsentanter</b>        |                                                                                                                                 |
| 18.20 | <b>Hvordan arbejdes der med princip?</b>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         | <b>Beslutning om form:</b>                                          | Der blev fremlagt et forslag til arbejdet med principper. Der giver en systematisk                                              |

|       |                                                                                                                                                                                             |                                                                                                                                                        |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 |
|-------|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
|       | <p>Vores erfaring fra jeres første princip.<br/>En drøftelse af, hvordan kan rammen se ud – med afsæt i Skole og forældre<br/>Dette punkt også set i lyset af, vi har tre nye medlemmer</p> | <p><b>Beslutning om, hvem sidder i arbejdsgruppe:</b></p>                                                                                              | <p>og grundig bearbejdelse inden.<br/>Forslaget er på baggrund af erfaringer fra tidligere arbejde med principper.<br/>Forslaget blev rettet til.</p> <p><b>SHS-Arbejdsgruppe</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Ledelse: Karen</li> <li>- Medarbejder: Kirsten</li> <li>- Forældre: Louise og Andreas</li> </ul> <p>Karen indkalder til første møde.</p> <p>Til næste møde præsenteres tanker til det kommende princip-arbejde. Sammenlægning af principper.</p> |
| 18.45 | <p><b>Skoleudviklingssamtale/ Elevfravær</b><br/>Vi har et højt elevfravær omhandlende lovligt fri. Det har betydning for undervisningsmiljøet i klasserne.</p>                             | <p><b>Rådgivning</b> til Pernille om, hvad vil skolebestyrelsen gerne have med og til ledelsen om, hvordan italesættes det bedst over for forældre</p> | <p>Vi vil gerne præsentere:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Lokalspecial</li> <li>- Værdigrundlag</li> <li>- Matematikfagudvalg</li> </ul> <p>Vi skal fremadrettet tale om elevfraværet – og se nærmere på dataen. Vi vil komme til at tale om skolens og forældrenes rolle.</p>                                                                                                                                                                                   |
| 19.00 | <p><b>Valg til skolebestyrelsen</b> koblet sammen med forældreinddragelse omkring visioner for udeområder</p>                                                                               | <p><b>Afklaring</b></p>                                                                                                                                | <p>Arbejdsgruppen til planlægning af forældrearrangement:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Andreas, Rikke, Pernille og Camilla</li> </ul>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           |
| 19.15 | <p><b>Ny fra:</b><br/>Skoleledelsen<br/>Formanden<br/>Personale<br/>Elevråd</p>                                                                                                             |                                                                                                                                                        | <p>Speciallokal er startet op. Der er ansat en ny pædagog i SFO og skoledelen.<br/>Der arbejdes (hurtigt) med lidt forældrerrespons.<br/>"Børnenes brevkasse" blev præsenteres som en mulig platform for børnene at dele – (Dannelse og dialog).</p>                                                                                                                                                                                                                            |
| 19.25 | <p>Evt.</p>                                                                                                                                                                                 |                                                                                                                                                        |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 |